
P R O T O K Ó Ł 
 
z IV Sesji Rady Miejskiej w Szepietowie odbytej w dniu 13 marca 2015 r. w sali 
Gminnego Ośrodka Kultury w Szepietowie. 

 
Sesję rozpoczęto o godz. 1010, a zakończono o godz. 1150. 

 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, co stanowi 86,67% (zgodnie 
z listą obecności). 
 
Radni obecni na sesji: 

 

1. Pawłowska Danuta 
2. Ołdakowski Jan 
3. Sosnowska Renata 
4. Czarkowski Sławomir 
5. Wojtkowski Mirosław 
6. Czartoszewski Piotr 
7. Dąbrowska Wiesława 
8. Pabich Marek 
9. Paprocki Piotr 

10. Niemyjski Sławomir 
11. Stypułkowski Henryk 
12. Szymoniak Andrzej 
13. Żebrowska Wioleta 

 
Radni nieobecni na sesji: 
 

1. Dąbrowski Marian 
2. Jabłoński Ryszard Andrzej  

 
Ponadto w sesji uczestniczyli 

 

1. Robert Lucjan Wyszyński - Burmistrz Szepietowa 
2. Elwira Zaręba - Sekretarz Gminy 
3. Anna Wiśniewska - Skarbnik Gminy 
4. Piszczatowski Zbigniew - Radny Rady Powiatu Wysokomazowieckiego 
5. Janusz Zaremba - Komenda Powiatowa Policji w Wysokiem Mazowieckiem 

 
oraz dyrektorzy szkół, kierownicy jednostek organizacyjnych gminy Szepietowo, kierownicy 
zakładów pracy z terenu gminy, mieszkańcy gminy oraz Przewodniczący Rad Sołeckich 
(zgodnie z załączonymi listami obecności). 
 

 
Porządek obrad sesji: 

 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku dziennego 
3. Informacja o protokole z poprzedniej sesji. 
4. Interpelacje radnych. 
5. Informacja o pracy Burmistrza w okresie między sesjami. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Szepietowo na rok 2015. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia nadwyżki środków obrotowych. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych 

taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i odprowadzania ścieków. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie rezygnacji z dalszej realizacji projektu pn. „Okno na 

świat – przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu na terenie Gminy Szepietowo”. 



10. Uchwalenie Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
i Przeciwdziałania Narkomanii na 2015 r. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Szepietowo w 2015 roku. 

12. Informacja na temat kosztów utrzymania Izby Tradycji w Wojnach Szubach za 2014 
rok i świetlicy wiejskiej w Dąbrowie Łazach. 

13. Sprawozdanie z realizacji rocznego programu współpracy gminy Szepietowo z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 
3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie za 2014 rok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia z 
pomocy społecznej 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady 
Miejskiej w Szepietowie na 2015 r. 

16. Odpowiedzi na interpelacje 
17. Wolne wnioski i zapytania. 
18. Zamknięcie obrad. 

 
Przebieg obrad: 
 

Ad.1.  Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Sławomir Czarkowski. 
Przewodniczący powitał wszystkich obecnych na sesji oraz stwierdził, że na stan 15 radnych 
na sesji obecnych jest 13 radnych, co stanowi quorum, przy którym rada może obradować 
i podejmować prawomocne uchwały.  

Przewodniczący serdecznie powitał Przewodniczących Rad Sołeckich i poinformował, 
że do dnia dzisiejszego wybrano 43 sołtysów, w 9 sołectwach wybrano nowych sołtysów, a 
są nimi: 

1) Pani Kostro Monika sołtys wsi Włosty-Olszanka;  
2) Pani Wojszkun Danuta sołtys wsi Wyliny Ruś; 
3) Pan Dąbrowski Sławomir sołtys wsi Dąbrowa-Tworki; 
4) Pan Konarzewski Piotr sołtys wsi Stary Kamień; 
5) Pan Biały Karol sołtys wsi Szepietowo-Żaki; 
6) Pan Jabłoński Józef sołtys wsi Jabłoń-Samsony; 
7) Pan Budziszewski Zdzisław sołtys wsi Wojny-Piecki; 
8) Pan Zaremba Wiesław Antoni sołtys wsi Dabrowa Dołęgi; 
9) Pan Sawicki Zdzisław sołtys wsi Nowe Zalesie. 

 

Ad.2.  Przewodniczący Rady zapoznał z porządkiem dziennym obrad.  
Do zaproponowanego przez Przewodniczącego porządku obrad nie zgłoszono uwag. 

 Przeprowadzono glosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za przyjęciem porządku obrad głosowało 13 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 

Ad.3.  Z informacją o protokole z poprzedniej sesji zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady 
Pani Danuta Pawłowska. 
 Uwag do informacji nie zgłoszono. 
 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 13 radnych. 
 Przewodniczący stwierdził, że informację o protokole z poprzedniej sesji przyjęto 
jednogłośnie. 

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.4. Radni nie zgłosili interpelacji. 
 



Ad.5. Burmistrz pogratulował wszystkim nowo wybranym sołtysom, stwierdził, że liczy na 
dobrą współpracę. „Jest dużo ludzi młodych z nowymi pomysłami, którzy mam nadzieję dużo 
wniosą do naszej społeczności. Będziemy się spotykać i jak już zostaną wybrani wszyscy 
sołtysi to spotkamy się ze wszystkimi sołtysami i porozmawiamy o problemach, które są, a 
jest ich bardzo dużo. Wszystkich na pewno nie rozwiążemy, przynajmniej nie od razu, 
natomiast musimy ustalić jakąś kolejność działań. Liczę na to, że będziecie Państwo czynnie 
brali udział w tym rozwiązywaniu problemów, jako przedstawiciele swoich miejscowości 
i znający najlepiej to co się tam dzieje.”  

Burmistrz Szepietowa Pan Robert Lucjan Wyszyński zapoznał z informacją o pracy w 
okresie między sesjami. 

Ponadto Burmistrz poinformował, że „w dniu 27 lutego dobyto spotkanie z 
mieszkańcami wsi Plewki i Włosty-Olszanka oraz z zainteresowanym inwestorem w sprawie 
możliwości sprzedaży działki położonej w Plewkach wraz z usytuowanym na niej budynkiem 
tzw. Wiejskiego Domu Kultury pod działalność gospodarczą związaną z obsługą rolnictwa. 
Wola mieszkańców była taka, że na tą chwilę nie wyrażają zgody na sprzedaż placu 
i budynku. 
Z Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad, mamy odpowiedź na zgłoszony przez 
radnych wniosek, że Dyrekcja w bieżącym roku planuje wykonanie dodatkowego przejścia 
przy skrzyżowaniu drogi krajowej z ulicą Białostocką oraz dodatkowo oświetlić i oznakować 
przejście przy skrzyżowaniu drogi krajowej z ulicą 1-go Maja, ze względu na fakt iż z 
przejścia tego korzystają dzieci uczęszczające do pobliskiej szkoły. Natomiast w sprawie 
chodnika, który również postulowaliśmy żeby zrobić od skrzyżowania ulicy Białostockiej do 
cmentarza. Uważamy, że jest to bardzo niebezpieczny odcinek, bo tutaj wszystkie kondukty 
pogrzebowe idą ciągiem drogi krajowej, to Generalna Dyrekcja odpisała, że oni mają jakiś 
program poprawy bezpieczeństwa i że się temu przyjrzą. Natomiast nie są wstanie w tym 
roku nam tego chodnika zrobić, mają to wziąć pod uwagę. Natomiast to też jest z ich strony 
deklaracja, że gdyby gmina chciała ten chodnik robić z własnych środków to oni nam teren 
udostępnią, to też jest już chyba dużo, bo zwykle jeśli chodzi o drogi krajowe to położenie 
nawet kawałka asfaltu to jest to już problem. Tak więc tutaj jest ich zgoda i deklarują, że 
postarają się poprawić estetykę tego pasa drogi krajowej, biegnącego przez Szepietowo, bo 
oto też występowaliśmy i o poprawienie tych trawników i chodników. Co prawda nie określili 
tutaj terminu, ale dzwoniłem i być może część tych robót uda im się zrobić jeszcze w tym 
roku. To będzie miało wpływ na wygląd Szepietowa, bo my w pasie drogowym nie możemy 
nic robić, a oni z kolei też nic nie robią i wygląda to jak wygląda. Ale odpowiedź z GDDK i A 
jest w miarę optymistyczna i mam nadzieję, że coś w sprawie poprawy estetyki zostanie 
zrobione.” 
 

Uwag do informacji nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 13 radnych. 
 Przewodniczący stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie.  

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.6.   Z propozycją zmian w budżecie gminy na 2015 r. zapoznała Pani Skarbnik Gminy 
Anna Wiśniewska. 
Dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 
na 2015 r.. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 
 

  Przewodniczący stwierdził, że uchwałę podjęto jednogłośnie. 



(uchwała Nr IV/17/15 dołączona do protokołu) 
 

Ad.7. Z wnioskiem o przeznaczenia nadwyżki środków obrotowych zapoznała Skarbnik 
Gminy Anna Wiśniewska, która poinformowała, że proponuje się nadwyżkę środków 
obrotowych ustaloną na koniec okresu sprawozdawczego za rok 2014 przez Zakład 
Wodociągów, Kanalizacji i Oczyszczania w Szepietowie w wysokości 55.000,00 zł 
przeznaczyć na: 
1) rozbudowa stacji uzdatniania wody Bryki - koszty nadzoru inwestorskiego - 20.000 zł; 
2) rozbudowa stacji wodociągowej w m. Dąbrowa-Gogole, (wykonanie dokumentacji, zakup 

materiałów, paliwa) - odcinek o długości 280 m - 23.000 zł; 
3) wykonanie boksu do tymczasowego magazynowania odwodnionego osadu na terenie 

oczyszczalni ścieków w Szepietowie - 12.000 zł. 
 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 
 

  Przewodniczący stwierdził, że uchwałę podjęto jednogłośnie. 
(uchwała Nr IV/18/15 dołączona do protokołu) 

 

Ad.8. Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania 
dotychczasowych zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i odprowadzania 
ścieków zapoznał Kierownik Zakładu Wodociągów, Kanalizacji i Oczyszczania Pan Mirosław 
Wysocki. Kierownik poinformował, że „w związku z tym że z dniem 25 kwietnia 2015 r. 
upływa nam czas obowiązywania taryf ZWKiO w Szepietowie złożył wniosek o przedłużanie 
czasu obowiązywania dotychczasowych taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 
odprowadzania ścieków zatwierdzonych uchwałą Nr XXVIII/196/14 Rady Miejskiej w 
Szepietowie z dnia 29 marca 2014 r. W związku z tym wnioskiem proponujemy 
niepodwyższanie opłat z tytułu pobierania wody i odprowadzanych ścieków. 
Dyskusji nie było. 

Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały i poinformował, że te wszystkie 
tematy poruszane na dzisiejszej sesji były dokładnie omawiane na wspólnym posiedzeniu 
komisji w dniu 9 marca br. Zaproponował, aby na następnych sesjach każdy Przewodniczący 
Komisji składał informację o pracy Komisji między sesjami.  

 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 
 

  Przewodniczący stwierdził, że uchwałę podjęto jednogłośnie. 
(uchwała Nr IV/19/15 dołączona do protokołu) 

 

Ad.9. Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie rezygnacji z dalszej realizacji projektu pn. 
„Okno na świat – przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu na terenie Gminy Szepietowo” 
wystąpił Burmistrz Szepietowa Pan Robert Lucjan Wyszyński, który poinformował, że „myślę, 
że większość Państwa słyszała, bo to już trwa od 2013 roku, o projekcie realizowanym na 
terenie naszej gminy w ramach którego między innymi miały być zakupione komputery, które 
miały być przekazane osobom tzw. wykluczonym cyfrowo. Muszę pokrótce omówić 
realizację tego projektu. Pierwsza uchwała Rady w sprawie udziału gminy w projekcie „Okno 
na świat – przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu na terenie Gminy Szepietowo” podjęta 
była 30 stycznia 2013 roku. Po podjęciu tej uchwały gmina 7 marca 2013 r. podpisała umowę 
z taką fundacją o nazwie  „Fundacja bez barier – fundacja na rzecz rozwoju edukacji w 



Polsce”, która miała być partnerem realizacji tego projektu i miała zapewnić w ramach tego 
projektu dostęp do Internetu, miała zapewnić serwisowanie komputerów i pokryć wszelkie 
koszty związane z realizacją tego projektu. Funkcja ta miała być partnerem wspólnie z gminą 
Szepietowo oraz Władzą Wdrażającą Programy Europejskie. To miało być tak 
skonstruowane, że Władzą Wdrażającą Programy Europejskie miała przeznaczyć pieniądze 
na zakup komputerów, a fundacja miała pokryć wszelkie inne koszty związane z tym 
projektem, czyli tak jak mówiłem Internet, serwisowanie, naprawy i to aby te komputery przez 
5 lat funkcjonowały. Później, czyli w 2014 r. została podpisana umowa z tymi partnerami, 
było to 6 czerwca 2014 r. pomiędzy Gmina Szepietowo, a Władzą Wdrażającą Programy 
Europejskie i partnerem i było wszystko pięknie i ładnie. Wyglądało na to, że te komputery 
będą, że da się to zrealizować. Informacja o tym, że te komputery zostaną przekazane 
mieszkańcom została przekazana przedwcześnie niż było wiadomo, że te komputery będą i 
wszyscy niecierpliwie czekali. Zostały wytypowane osoby do których te komputery miały 
trafić. Została zrobiona lista tych osób i od tego czasu, praktycznie od tego gdy ta lista 
została już przygotowana urwał się kontakt z tym naszym partnerem, czyli z tą Fundacją, 
która miała to finansować. Zajmował się tym Pan Grodzki, z tego co wiem były wysyłane 
pisma do tej fundacji, ostatnie w dniu 24 października ubiegłego roku zwróciła się gmina do 
partnera o udzielenie informacji w jaki sposób partner ma zrealizować to co wynikało z tej 
umowy, czyli do czego się zobowiązał. Partner nasze sygnały – z gminą się nie kontaktuje, 
nie odbiera pism, po prostu nie ma z nim żadnego kontaktu. Ta Władzą Wdrażającą 
Programy Europejskie, czyli ten główny realizator projektu za działania partnera nie 
odpowiada. Okazało się, że partner był już w wielu gminach i w każdej gminie jest ta sama 
sytuacja. Partner zaginął i partnera nie ma. Stąd też, rozmawiałem ostatnio z Wójtem Gminy 
Milejczyce – gmina która miała realizować oprócz komputerów jeszcze sieć internetową, ich 
projekt który miał być realizowany przekraczał 2 miliony złotych i mieli ten sam problem. Tak 
jak wiecie Państwo w tych wszystkich działalnościach jak się trafi na nieuczciwego partnera 
to są później efekty takie jakie są. My kosztów do projektu materialnych nie ponieśliśmy, 
natomiast to co wspomniałem, ludzie, którzy znaleźli się na tej liście zakwalifikowani zostali 
poinformowani, że ten sprzęt otrzymają. No i teraz jest sytuacja tak, że partnera nie ma, dwa 
lata mija na realizację tego projektu i w naszej ocenie nie ma szans na realizację. Gdyby 
gmina zdecydowała się robić to w tej chwili na własne ryzyko, nie mając tego projektu wiąże 
się to też z dużym, bardzo dużym ryzykiem finansowym. Po pierwsze ten projekt musiałby 
być zrealizowany do końca roku, co już jest technicznie prawie że niemożliwe, a po drugie 
gmina bierze na siebie ryzyko związane z utrzymaniem tego wszystkiego cały ten sprzęt, 
Internet, to co miał pokryć partner przez okres 5 lat, czyli dostęp do Internetu, serwisowanie, 
naprawy wszystko co jest związane z wykonaniem tego projektu. Szacowane koszty 
utrzymania przez te 5 lat to jest w granicach 300.000 złotych. Nas w obecnej sytuacji 
finansowej po prostu na to nie stać, żeby tak ryzykować. Natomiast co jest pocieszające w 
nowej perspektywie finansowej ten projekt – Przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu jest i 
zawsze będziemy mogli do niego wrócić i spróbować jeszcze raz z normalnym partnerem się 
dogadać i ten projekt zrealizować, ale już z następnej perspektywy finansowej. Biorąc to 
wszystko pod uwagę ja chciałbym prosić Wysoką Radę o zgodę na zrezygnowanie z dalszej 
realizacji z tego projektu, ponieważ nic nie wskazuje na to żeby partner się odnalazł i abyśmy 
go poszukiwali i przeciągali realizację tego projektu. Tylko narażamy się na jakieś większe 
konsekwencje ze strony Władzą Wdrażającą Programy Europejskiej, bo oni też czekają aby 
mieć od nas konkretną decyzję co będzie dalej. My ze swojej strony nie widzimy możliwości, 
nasz informatyk wielokrotnie próbował się z tą fundacją skontaktować, Pan Grodzki również 
pisał do nich pisma, praktycznie od podpisania umowy, czyli od 6 czerwca 2014 r. kontaktu z 
fundacją nie ma. Jedyne jest to pocieszające, że my tak naprawdę kosztów finansowych w 
związku z tą realizacją nie ponieśliśmy.”   

 

Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 



 

  Przewodniczący stwierdził, że uchwałę podjęto jednogłośnie. 
(uchwała Nr IV/20/15 dołączona do protokołu) 

 

Ad.10. Z wnioskiem o uchwalenie Gminnym Programu Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2015 r. wystąpiła Sekretarz Gminy  
Pani Elwira Zaręba. Sekretarz zapoznała z preliminarzem wydatków na realizację gminnego 
programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych i narkomanii na rok  2015 r. 
Dyskusji nie było. 

Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 
 

  Przewodniczący stwierdził, że uchwałę podjęto jednogłośnie. 
(uchwała Nr IV/21/15 dołączona do protokołu) 

 

Ad.11. Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 
Szepietowo w 2015 roku wystąpił Burmistrz. 
W dyskusji zabrał głos: 

- Radny Henryk Stypułkowski poinformował, że w innych gminach powstają 
stowarzyszenia, które zajmują się wyszukiwaniem właścicieli dla bezdomnych psów. 
Padła taka sugestia aby takie stowarzyszenie powstało na terenie naszej gminy. Byłby to 
mniejszy koszt dla gminy. 
 

Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki 
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 
Szepietowo w 2015 roku. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 
 

Przewodniczący stwierdził, że uchwałę podjęto jednogłośnie. 
(uchwała Nr IV/22/15 dołączona do protokołu) 

 

Ad.12.  Z informacją na temat kosztów utrzymania Izby Tradycji w Wojnach Szubach za 
2014 rok i świetlicy wiejskiej w Dąbrowie Łazach zapoznała Skarbnik Gminy Pani Anna 
Wiśniewska. 
W dyskusji zabrał głos: 

- Radny Czartoszewski Piotr stwierdził, że koszt utrzymania Izby Tradycji w Wojnach jest 
dość duży, ale nie znalazłem żadnej informacji o tej sali w Internecie. Gdyby może było 
jakieś ogłoszenie, że taka sala jest w naszej gminie może byłoby większe 
zainteresowanie. 

 

Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za przyjęciem informacji głosowało 13 radnych. 
 

Przewodniczący stwierdził, że informację przyjęto jednogłośnie. 
(informacja dołączona do protokołu) 

 
Ad.13.  Sprawozdanie z realizacji rocznego programu współpracy gminy Szepietowo z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 
2014 rok złożył Burmistrz Szepietowa. 



Dyskusji nie było. 
 

Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za przyęcirm informacji głosowało 13 radnych. 
 

Przewodniczący stwierdził, że informację przyjęto jednogłośnie. 
(informacja dołączona do protokołu) 

 

Ad.14.  Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za 
świadczenia z pomocy społecznej wystąpiła Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 
społecznej Pani Wanda Bogucka. 
Dyskusji nie było. 

Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 
 

  Przewodniczący stwierdził, że uchwałę podjęto jednogłośnie. 
(uchwała Nr IV/23/15 dołączona do protokołu) 

 

Ad.15.  Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji o zapoznanie z projektami 
planów pracy Komisji na 2015 r. 

- Z projektem planu pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i 
Ochrony Środowiska zapoznał Przewodniczący Komisji Pan Jan Ołdakowski. 

- Z projektem planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia i 
Bezpieczeństwa Publicznego zapoznała Przewodnicząca Komisji Pani Renata 
Karwowska. 

- Z projektem planu pracy Komisji Rewizyjnej zapoznał Przewodniczący Komisji Pan 
Andrzej Szymoniak. 

Dyskusji nie było. 
 

Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia 
planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Szepietowie na 2015 r. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 
 

  Przewodniczący stwierdził, że uchwałę podjęto jednogłośnie. 
(uchwała Nr IV/24/15 dołączona do protokołu) 

 

Ad.16.  Odpowiedzi na interpelacje nie było. 
 

Ad.17.  Wolne wnioski – nie zgłoszono. 
 

Ad.18. Z uwagi na brak zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad Przewodniczący 
Rady zamknął obrady V Sesji VII kadencji Rady Miejskiej w Szepietowie. 

 
Na tym protokół zakończono. 

 
Protokołowała 
       
Ewa Bartłomiejczuk        Przewodniczący Rady Miejskiej 
          
         Sławomir Czarkowski 


